

#### 智能称重货叉 iForks

智能称重货叉几乎可挂装在所有 符合ISO标准的叉车货叉架上。由 于采用信号无线传输,该系统可 以在几分钟内挂装到任何叉车上。 这种独一无二、具有革新性技术 的货叉能够在你叉持货物的同时 对其进行称重,它能够让你观测 并追踪到单个货物的重量以及多 个货物的总重。

iForks work on virtually any lift truck with an ISO hook-on carriage. Being wireless, the system can be installed onto any forklift in a matter of minutes. These unique and innovative forks let you weigh your product as you lift it, enabling you to view and track the weight of individual loads and total weight of multiple loads.



#### 货叉表面磁性防护贴 Magnetic Fork Covers - DAGS

是搬运多种货物的理想工具。专 为所有需要进行无托盘货物搬运 且货物表面易被裸露的货叉所磨 损的行业而设计。当面对笨重货 物诸如金属箱或铁笼等货物时, 货叉表面磁性防护贴可在几秒钟 内安装完毕。

Ideal for handling a wide variety of loads. Designed for use in any industrial sector where palletless products could be damaged from contact with bare forks. When confronted with an awkward load like metal boxes or cages, DAGS can be installed in a matter of seconds.



#### 钢管搬运器 Pipe Hold Downs

专为搬运数量众多的钢管(大型货物) 时易出现货物晃动的场合而设计,从 而实现安全搬运。即便是在崎岖不平 的路面或斜坡上,亦能防止大型货物 的掉落或滑落。

Designed to swing into position when needed to securely clamp a load of pipes. Prevents dropping or slipping of large loads, even over rough terrain or inclines.

# 叉车属具在金属制品行业的应用 METALS



## 金属制品是您的业务,而它们的搬运过程交给我们。 Metal is your business. Making attachments to handle it is ours.





#### 串杆 Coil Booms

可对圆筒状空心货物诸如钢卷或 钢管进行高效、便捷的搬运。 Allows efficient and easy transport of rolled materials, such as steel or pipe.

> 卡斯卡特(厦门)叉车属具有限公司 caacade xiamen forklift truck attachment co.,ltd. 地址: 厦门市海沧新阳工业区阳光路668号 邮编: 361026 电话: 0592-6512500(总机)0592-6512570(直线) 传真: 0592-6512571 xm cn 1212745 R0 09/2015 www.cascorp.com.cn cascade@cascorp.com.cn





多种叉车属具能够满足您各种冶炼产品的搬运需求 Lift truck attachments for all your forging needs.



### 无论您搬运的是金属矿石,矿物质或废品...从铝制品 到锌制品,卡斯卡特的产品都可以胜任。

我们设计了多种重载产品特别是适合于冶金行业,尤其是在恶 劣工况的条件下。

成为全球领先的叉车属具及其相关产品制造商源于我们对品质 的承诺以及客户对我们的满意。想了解更多关于卡斯卡特产品 是如何让您的金属制品搬运更有效率,请联系卡斯卡特。

#### 冶炼夹 **Forging Manipulators**

这是一种安全、高效的方式,可实 现将锻件和铸件分别装卸到冶炼炉 和锻压机上。

A safe and efficient method of handling forgings and castings when loading and unloading furnaces and forging presses.



#### 旋转器 Rotators

可让叉车货叉按顺时针和逆时针方向 进行360°旋转运动。可用于在生产过 程中对货物进行旋转和倾倒作业。 Add 360° revolving motion, in both directions, to truck forks. Used in manufacturing for load inverting and dumping loads.

### Whether you're handling metal ore, minerals or scrap... Cascade has you covered, from Aluminum to Zinc.

We design a wide variety of heavy-duty products specific to the Metal Industry that operate even under the harshest conditions.

Our commitment to quality and customer satisfaction has made us the leading worldwide manufacturer of lift truck attachments and related products. For more information on how Cascade lift truck attachments can help you move your metal assets more efficiently, contact Cascade.



作业时既可作为一台滑臂式夹类也

可作为一台调距叉使用。可用货叉

的侧面夹持笨重的货物。还可以快

速调整货叉的间距实现托盘货物的

搬运,从而降低货物的磨损和破损。

Operate both as a Clamp and a Fork

Positioner. Awkward loads can be

clamped between the forks. The

ability to position the forks speeds

pallet handling and reduces wear

and tear on the pallets

Fork Clamps



#### 调距叉 Fork Positioners

叉车司机无需离开作为便可快速、 高效地进行货叉调距,从而实现 快速搬运货物并降低产品破损。卡 斯卡特调距叉提高了生产率并帮您 降低了产品破损。 Fast and accurate fork positioning without leaving the driver's seat allows faster load handling with reduced product damage. A Cascade fork positioner increases productivity and helps reduce damage.

无论何种货物,我们均能提供最佳搬运解决方案 Whatever the application, we can handle it.



#### 钢卷夹 **Roll Clamps**

卡斯卡特一系列完整的钢卷夹产品, 可搬运多种直径,重量或材质的钢 卷产品。

Cascade offers a full line of Roll Clamps to handle steel coils regardless of diameter, weight or type of material.

#### 固定式大跨距货叉架 **Fixed Fork Speaders**

可用于搬运桁架,钢筋和钢管,大 跨距货叉有两个附加的货叉可为搬 运过程中的货物提供稳定性。该属 具配置的快换式下钩可实现下钩的 快速拆装。

Used for handling wide loads such as trusses, rebar and pipe, the Fixed Fork Spreader has two additional forks to provide stability for the load. Quick Disconnect makes it easy to mount and detach.